



Russia

1

2

3

T



Russia



Canada Red



Canada Red

1

FINAL

Game ID: 1 5
Round: Quarter-final
Group: -
Date: Nov 06, 2014
Time: 07:00 EST
Location: The Shores Recreation Centre, Lambton Shores, Ont.
Status: Final
Game Notes:
RUSSIA SCORES THREE IN THIRD TO TOP CANADA RED, ADVANCE TO U17 SEMIS
DAVID BRIEN
LAMBTON SHORES, Ont. – Dmitry Sokolov scored twice and added an assist in the decisive third period as Russia scored three times in the final 20 minutes to beat Canada Red 4-1 and advance to Friday's semifinals at the 2014 World Under-17 Hockey Challenge.
Russia will face Finland in a rematch of one of the most exciting games of the preliminary round; on Monday, the Russians erased a 4-0 deficit in the final 13 minutes before the Finns escaped with a 5-4 shootout win.
German Rubtsov and Maxim Bain joined Sokolov as Russian goal scorers, while Maxim Kalyayev turned in a masterful performance in the Russian goal, finishing with 38 saves.
Sean Day (Toronto, Ont./Mississauga, OHL) scored the lone Canadian goal.
It was Canada Red who struck first; Logan Brown (Carleton Place, Ont./Windsor, OHL) fed Day for a one-timer on a Canadian power play, exciting the capacity crowd at The Shores Recreation Centre. But Russia drew even midway through the period when Nikita Makeyev stormed into the Canadian zone and dropped a pass for Rubtsov, who went forehand to backhand before lifting a shot over the glove of Canadian netminder Dylan Wells (St. Catharines, Ont./Peterborough, OHL).
Russia came storming out of the gate in the third period, scoring three times before the eight-minute mark.
Just 2:40 into the final frame, Pavel Ryzhenkov kept the puck in at the Canadian blue-line and found Sokolov, who went top shelf with a wrist shot to break the deadlock.
Sokolov struck again at 5:27, his fifth goal of the tournament, finishing off a tic-tac-toe play with Alexander Podkorytov and Rubtsov earning the assists.
Just 99 seconds later, Sokolov entered the Canadian zone down the right wing, toe-dragged around a defenceman and fed the puck over to Bain, who hammered in the 4-1 goal.
Canada Red put Wells on the bench for an extra attacker with more than five minutes left, but couldn't generate any offence against Kalyayev and the Russian defence.
The Canadians outshot Russia in every period, finishing with a 39-25 advantage overall.
Canada Red will be back on the ice Friday night at The Shores Recreation Centre, meeting Canada White in an all-Canadian fifth-place game (7 p.m. ET).

LA RUSSIE MARQUE TROIS BUTS EN TROISIÈME, DEVANCE CANADA ROUGES ET PASSE EN DEMI-FINALE AU DÉFI MONDIAL DES M17
DAVID BRIEN
LAMBTON SHORES, Ont. – Dmitry Sokolov a marqué deux buts et a obtenu une mention d’aide au cours de la troisième période tandis que la Russie a marqué trois fois pendant les 20 dernières minutes de jeu pour défaire Canada Rouges par une marque de 4-1 et ainsi passer en demi-finale, vendredi, au Défi mondial de hockey des moins de 17 ans 2014.
La Russie affrontera la Finlande à l’occasion d’un match revanche d’une des parties les plus emballantes de la ronde préliminaire. Lundi, les Russes ont effacé un déficit durant les 13 dernières minutes de jeu avant que les Finlandais s’échappent avec la victoire en tirs de barrage par la marque de 5-4.
German Rubtsov et Maxim Bain se sont joints à Sokolov comme pointeurs russes, tandis que Maxim Kalyayev a réalisé une performance de maître devant le filet russe pour terminer le match en ayant arrêté 38 tirs.
Sean Day (Toronto, Ont./Mississauga, OHL) a marqué le seul but canadien.
C’est Canada Rouges qui a ouvert la marque; Logan Brown (Carleton Place, Ont./Windsor, OHL) a transmis une passe à Day qui a décoché un tir sur réception à l’occasion d’un avantage numérique canadien, ce qui a emballé la foule au Shores Recreation Centre.
Mais la Russie a égalisé la marque à mi-parcours en période lorsque Nikita Makeyev s’est rué dans la zone canadienne et a fait une passe arrière à Rubtsov, qui est passé du coup droit au revers avant de lever la rondelle pour la tirer par-dessus la mitaine du gardien de but canadien Dylan Wells (St. Catharines, Ont./Peterborough, OHL).
La Russie est entrée en trombe en troisième période et a marqué trois fois au cours des huit premières minutes de jeu.
À 2 min 40 s en troisième, Pavel Ryzhenkov a gardé la rondelle dans la zone à la ligne bleue canadienne et a trouvé Sokolov qui a effectué un tir du poignet dans la partie supérieure du filet pour mettre fin à l’impasse.
Sokolov a marqué de nouveau à 5 min 27 s, son cinquième but du tournoi, en terminant un jeu en tic-tac-toe; Alexander Podkorytov et Rubtsov ont obtenu les mentions d’aide pour ce but.
Tout juste 99 secondes plus tard, Sokolov est entré en zone canadienne à l’aile droite en trainant la rondelle avec le bout de la lame de son bâton autour d’un défenseur pour la passer à Bain, qui a marqué et donné une avance de 4-1 aux Russes.
Canada Rouges a ramené Wells au banc des joueurs pour se prévaloir d’un attaquant supplémentaire avec plus de cinq minutes à faire, mais n’a pas pu générer de jeu offensif contre Kalyayev et la défense russe.
Les Canadiens ont battu les Russes au chapitre du nombre de tirs, à chacune des périodes, et ont terminé avec un avantage total de 39-25.
Canada Rouges reviendra à la charge vendredi soir au Shores Recreation Centre pour affronter Canada Blancs à l’occasion d’un match de classement pour la cinquième place entièrement canadien (19 h HE).

Shots on Goal

Team	1	2	3	Total
Russia	7	12	6	25
Canada Red	12	16	11	39

Power Plays

Team	PP	PIM
Russia	0-2	8
Canada Red	1-4	4

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
7:17	Canada Red	Sean Day Goal (power play) Assists: Logan Brown , Jake Kryski	RUS 0 - RED 1
Time	Team	Penalty Detail	
6:24	Russia	Dmitri Alexeyev : Interference - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
10:23	Russia	German Rubtsov Goal (even strength) Assists: Nikita Makeyev	RUS 1 - RED 1
Time	Team	Penalty Detail	
12:53	Canada Red	Adam Mascherin: Tripping - Minor (2:00)	
16:08	Russia	Mikhail Shabanov : Roughing - Minor (2:00)	
19:26	Russia	Vitali Abramov : Charging - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
2:40	Russia	Dmitri Sokolov Goal (even strength) Assists: Pavel Ryzhenkov , Vitali Abramov	RUS 2 - RED 1
5:27	Russia	Dmitri Sokolov Goal (even strength) Assists: German Rubtsov , Alexander Podkorytov	RUS 3 - RED 1
7:06	Russia	Maxim Bain Goal (even strength) Assists: Dmitri Sokolov , Alexander Yakovenko	RUS 4 - RED 1
Time	Team	Penalty Detail	
10:49	Canada Red	Adam Mascherin: Tripping - Minor (2:00)	
13:11	Russia	Nikita A. Popugayev : Tripping - Minor (2:00)	

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
3	Artyom Minulin	0	0	0
4	Alexander Yakovenko	0	1	0
5	Mikhail Sergachyov	0	0	0
7	Pavel Ryzhenkov	0	1	0
8	Dmitri Alexeyev	0	0	2
9	Yegor Zaitsev	0	0	0
10	Nikita Makeyev	0	1	0
11	Vitali Abramov	0	1	2
12	Nikita O. Popugayev	0	0	0
13	Vyacheslav Shevchenko	0	0	0
14	Mikhail Shabanov	0	0	2
15	Georgi Ivanov	0	0	0
17	German Rubtsov	1	1	0
19	Kirill Petkov	0	0	0
21	Alexander Podkorytov	0	1	0
22	Vladimir Kuznetsov	0	0	0
24	Nikita A. Popugayev	0	0	2
25	Mikhail Mesheryakov	0	0	0
26	Maxim Bain	1	0	0
27	Dmitri Sokolov	2	1	0
Totals:		4	7	8

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
29	Maxim Kalyayev	60:00	39	38	WIN
30	Vladislav Sukhachyov	0:00	0	0	0
Totals:		60:00	39	38	0

Coaches		
#	Name	Signature

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
2	Logan Stanley	0	0	0
3	Thomas Grégoire	0	0	0
4	Matthew Timms	0	0	0
5	Dante Fabbro	0	0	0
6	Sean Day	1	0	0
7	Jake Kryski	0	1	0
8	Victor Mete	0	0	0
9	Michael McLeod	0	0	0
11	Adam Mascherin	0	0	4
12	Tye Felhaber	0	0	0
14	Guillaume Beck	0	0	0
15	William Bitten	0	0	0
16	Samuel Guilbault	0	0	0
17	Tyler Hylland	0	0	0
18	Givani Smith	0	0	0
19	Nolan Patrick	0	0	0
20	Mathieu Sévigny	0	0	0
21	Miguel Picard	0	0	0
22	Logan Brown	0	1	0
23	Mason Shaw	0	0	0
Totals:		1	2	4

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Evan Fitzpatrick	0:00	0	0	0
30	Dylan Wells	54:35	22	18	LOSS
Totals:		60:00	25	21	0

Coaches		
#	Name	Signature